

## 《弟子規》德育課程

現今社會雖然知識、經濟得以勃興,但自我中心主義、物質主義相繼興起,孩子的行為每况愈下變得反叛、不聽話或自私自利。教育應以道德為本,齊家治國必以修身為先。 因此,透過學習《弟子規》讓學生建立正確的道德觀念,通過誦讀經典篇章以達到文化薫陶、智慧鍛煉與人格培養。

《弟子規》的內容從「總敘」開始,共分「入則孝」、「出則弟」、「謹」、「信」、「汎愛眾」、「親仁」、「餘力學文」等七段,各段各有細則共有 179 條,全文約一千一百一十餘字。而本課程設計分為孝弟篇(16 堂)、謹信篇(19 堂)及愛仁學篇(20 堂)三部份,大約於一年完成。

《弟子規》德育課程通過閃咭學習、點字朗讀及內容講解能令學生明白各事情須從個人做起,從小處做起。而普通話老師與學生一起誦讀,加強掌握普通話發音;全文三字一句,兩句一韻,誦讀起來朗朗上口,用活潑愉快及唱歌的方式易學易懂,讓兒童在沒有壓力下自然熟讀,從中取得背誦的樂趣和成就感。又能提高兒童的識字量、記憶力、注意力和促進人格發展,建立個人道德價值的內在概念,對兒童日後德行、做人處世、學習態度,奠下良好基礎。

試堂費: \$378 (平日) / \$398 (星期六)

## **Dizigui Virtues Education Programme**

The society has made advancements in leaps and bounds but individuals have also become more self centered and materialistic. It is not difficult to raise a smart child but it is the wish of KinderU to educate a child that is smart and filled with good virtues. Dizigui is a curriculum based on the teachings of Confucius which has been taught as a major subject at Rightmind Kindergarten with great success over the past four years.

Dizigui starts from respect for parents, love for siblings, dedication, trustworthiness, love, justice with a section dedicated to methods for studying with seven sections in total and a total of 179 verses. The text contains around 1110 words and we have structured 55 classes for a child to complete within one year. The design of this course is divided into three articles, included 16 classes of Xiaodi Pian, 19 classes of Jin Xin Pian and 20 classes of Ai Ren Xue Pian which complete within one year.

We will use flashcards, recital games and explanation on applications to ensure that your child learns what their personal duties and purpose are. The program will be taught in Putonghua and your child's diction and reading ability in Chinese will be advanced at the same time. Teach with love, learn with joy is always KinderU's motto.

Dizigui will provide your child with a nice firm foundation in life.

Trial Fee: \$378 (Weekday) / \$398 (Saturday)

REAA CWB Limited
4/F, 111 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong
Tel: 29702382 Fax: 29702182
Website: www.kinderu.com E-mail: info@kinderu.com

Paghtum Early Achievers Academy